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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Dober dan. Lep pozdrav vsem skupaj. Z velikim veseljem danes, 
tukaj v Lendavi, v Sloveniji, gostimo predsednika madžarske vlade, našega dragega prijatelja Ferenca 
Gyurcsányija. Še posebej smo veseli, da je ta obisk združen s priložnostjo, ki smo jo dolgo časa čakali. Danes 
se je odprlo na obeh straneh meje, ki je fizično pravzaprav ni več in tudi tega smo zelo veseli, preko 70 
kilometrov moderne avtoceste. Z dokončanjem še zadnjega odseka pomurske avtoceste v Sloveniji prihodnji 
mesec bo narejen zgodovinski korak. Mediteran, Sredozemlje, Jadransko morje bo z moderno avtocesto prvič 
povezano z Budimpešto.  
 
Temu dobremu zgledu želimo v prihodnjih letih dodati tudi druge, predvsem ko gre za infrastrukturne 
povezave. O tem je danes teklo največ besed. V bistvu sva nadaljevala pogovore, ki smo jih začeli med 
vladama lansko jesen, ko smo imeli sejo obeh vlad tukaj in takoj na drugi strani meje. Gre za nadaljnje 
infrastrukturne povezave. S tem mislim na električno omrežje, ki ga je potrebno povezati, mislim na plinsko 
omrežje, ki ga je potrebno povezati in tu mislim na železniško omrežje, kjer želimo prav tako ta del povezav, ki 
so tudi del evropskega koridorja, modernizirati čim prej. Na lanskem srečanju obeh vlad smo govorili o tem, da 
obstajajo še številne neizkoriščene priložnosti, ko gre za menjavo blaga in storitev med državama. Zdaj 
imamo na voljo končne statistične podatke o tej menjavi za lansko leto. Ti podatki kažejo, da se je menjava 
blaga in storitev v letu 2007 povečala za 30%. Tudi v letošnjem letu ta menjava raste z visoko stopnjo, preko 
20%, kar pomeni, da smo te priložnosti, ki so bile še neizkoriščene odkrili in jih dobro izkoriščamo.  
 
Pomembna vez med državama so naši rojaki, ki živijo na obeh straneh meje. Tudi o tem je tekla beseda. V 
pogovorih med lanskim srečanjem obeh vlad smo postavili nekatere nove cilje, ki jih v tem času uresničujemo. 
Dogovorjeno je bilo, da bo naslednja skupna seja obeh vlad naslednjo pomlad, ko bomo pregledali 
dogovorjeno in zastavili tudi cilje v prihodnje. Osrednja točka tega srečanja bodo pogovori in dogovori o 
sodelovanju na področju energetike in infrastrukture. 
 
Dovolite mi, da ob koncu izkoristim to priložnost, ko sva po koncu slovenskega predsedovanja prvič takole v 
javnost, da se madžarskemu kolegu, prijatelju Ferencu zahvalim za podporo, ki jo je Madžarska nudila v času 
slovenskega predsedovanja. Bili smo trdni zavezniki. Še posebej, ko je šlo za reševanje nekaterih zahtevnih 
situacij v regiji Zahodnega Balkana, ki jo oboji zelo dobro poznamo, je bila ta pomoč velika. Ne samo v smislu 
neke formalne podpore, ampak tudi v smislu prispevka dobrih idej, v vsebinskem smislu, na podlagi katerih 
smo situacijo na Zahodnem Balkanu približali končni rešitvi, to je trajni stabilnosti.  
 
Ob koncu samo še enkrat zahvala tudi za to idejo, ki sem jo predstavil. Predlog, da pride do naslednjega 
srečanja obeh vlad naslednjo pomlad je predlog, ki ga je dal predsednik vlade Ferenc. Kot že rečeno, s tem 
dogovorom in tem sestankom, ki bo naslednjo pomlad, bo to naše srečanje postalo tradicionalno. Mislim, da 
bomo tudi s to obliko tradicionalnih srečevanj prispevali k temu, da bodo v prihodnje tudi tiste priložnosti, ki jih 
do sedaj nismo izkoristili ali jih še nismo odkrili, bolj in prej izkoriščene. Hvala lepa. 


